
Geachte raadsleden, 

Allereerst bedankt voor de uitnodiging om voor de raad te mogen spreken, ook al is het 
spreken in deze tijden slechts een e mail. 

Het Paramedisch Centrum Beusichem is een grote fysiotherapiepraktijk met alle 
specialisaties en een groot aantal samenwerkingen op het paramedisch vlak. We hebben 
een regionale functie. Cliënten komen vanuit de hele gemeente Buren, maar ook uit Tiel, 
Culemborg en West Betuwe voor specifieke behandelingen. Zo hebben in 2019 bijvoorbeeld 
265 patiënten uit Maurik en omgeving hier in Beusichem gezien, een behoorlijk aantal. Vanaf 
2018 hebben we onze visie aangescherpt. Een punt daarvan is om zorg dicht bij huis te 
willen leveren. Dat is ook volgens het beleid van de overheid. Daarom zijn we op zoek 
gegaan naar mogelijkheden om ook in het westelijke deel van de gemeente een vestiging te 
openen. Daardoor wordt de reisafstand van de burgers aanzienlijk korter en komt de zorg 
dichter bij huis. 

In deze vestiging zijn we van plan om juist zorg aan te bieden die op dit moment nog niet 
(voldoende) in Maurik en omgeving te vinden is. (bijvoorbeeld fysiotherapie gericht op 
ouderen, kinder- en bekkenfysiotherapie, podotherapie, Sportfysiotherapie) We hebben 
ondanks de afstand goed contact met de huisartsen in Maurik en daarover hebben we ook 
gesprekken met hun gehad. 

We zijn bekend met en bij de gemeente Buren. In het verleden hebben we diverse projecten 
met de gemeente gedaan, zoals valpreventie en testen van ouderen in de gemeente Buren. 
Op dit moment ben ik als een van de kartrekkers betrokken bij het sport- en beweegakkoord, 
waar we in de afrondende fase zijn. Onze visie en onze verwachting is dat we als eerste lijn 
ook in de nabije toekomst meer met de gemeente zullen samenwerken. Dat zal gebeuren op 
preventieve gebieden, zoals overgewicht bij kinderen, ouderen, eenzaamheid, etc. Hoe beter 
we de verschillende kernen kennen en hoe dichterbij we zitten des te beter kunnen we in 
projecten samenwerken met de gemeente. Omdat we goede contacten hebben met de 
huisartsen in onze kernen, kunnen we ook een verbindende schakel zijn om hun beter bij 
projecten te betrekken. 

Het voormalig jeugdhonk is voor ons een mooie locatie om van daaruit Maurik en de 
omgeving te kunnen helpen op het paramedisch vlak. Het pand is verouderd en moet nodig 
worden opgeknapt. Er zijn de laatste jaren diverse gesprekken hierover gevoerd. We hebben 
er alle vertrouwen in dat we op deze locatie een mooie bestemming voor de inwoners van 
Maurik kunnen realiseren. Een bestemming die verbindt en meerwaarde heeft voor de 
gemeenschap! 

Graag geef ik verdere toelichting indien dat is gewenst. 

 

Met een vitale groet, 
 
Stefan Uebersezig 
namens: 
Paramedisch Centrum Beusichem 
 


